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Gruppen var eniga om att skolan måste vara med i diskussion om Torekovs 

framtid.  

Miljön i centrala Torekov är den viktigaste tillgången även i framtiden och man 

måste använda sig av Byggnadsvärdes skydd för att inte husen skall förändras 

över tid och därmed ta bort den gamla miljön. Kommunen bevakar inte detta 

tillräckligt. Större krav vid nybyggnation på att följa byggnadsstilen i Torekov. 

Identifiera de objekt som är skyddsvärda för att ställa högre krav vid renovering 

och tillbyggnad.  

En av deltagarna i gruppen satt i byggnadsgruppen på Leader projektet och 

påminde oss att ingen i Leader föreslog nybyggnad av hus på Sunnan 

tomten(gropen). Någon /några har kidnappat projektet var en tanke.  Etapp 1 är 

projekterad med 24 radhus och 24 bostadsrätter. Gruppen ifrågasatte Sunnan 

projektet legitimitet och vilka drev på byggprojektet? Flytta hela projektet till 

skolans tomt.  

Vem har valt styrgrupp och vem fick frågan om Vision Torekov? Torekovs Turist 

& Bildförening fick frågan och Kenneth Lennarts frågades personligen av Tomas 

Anderson i kommunstyrelsen om han ville bli projektledare. 

Vilken målgrupp vänder sig Torekov till i sin framtoning? 

Kalla detta projekt Vision Torekov eller något annat i stället för Byaråd som är 

använt och förbrukat enligt gruppen. 

Havet, solnedgången, byn, Väderön, badstränderna, krogarna är tillgången som 

ortsbor, sommargäster och besökande värderar mest. Behåll karaktären i 

hamnen och utveckla hamnplan sommartid och titta på kanintorget (stora 

rondellen nedanför strömmen) 

Ändra trafikströmmarna i byn framförallt sommartid och stoppa tungtrafik i 

skjulabacken med en skylt.  

Vi saknar en saltvattensbassäng minst 25 meter, äldreboende och 

distriktssköterska. Framtiden är nu bevara skolan, gropen och miljön i byn. 




